
Referat Årsmøte Gråsjøfeltet Velforening 08.04.2023 kl 13:30 

Årsmøte ble gjennomført på Myra mellom Jon Gunleiksrudsvei og Gråsjøveien etter 
påskeskirennet var vel fullført av 102 Dahlen's i strålende vær. 

Neste års påskeskirenn arrangører ble trukket ut og det ble: 
Hytte 52. Kontaktperson Line Andersen 92 66 16 78 
Hytte 43. Kontaktperson Jon Haglund 95 89 48 20 

Før årsmøtet startet formelt orienterte Per-Eirik L. Slagsvold om Matkroken Atna, og 
delte også info skriv fra dem til de som ville ha det. Det oppfordres til å bruke Matkroken 
Atna for å beholde lokalbutikken. De kjører også ut varer til hyttene hvis ønskelig. 

Styret i Velforeningen var representert ved: 
Styrets leder Ivar Wagle 
Nestleder Sigbjørn Solvin 
Kasserer Jan Erik Dahlen 
Styremedlem Per-Eirik L. Slagsvold 
Styremedlem Kurt Pettersen 

O. Opptelling av oppmøtte stemmeberettigede hytter og eventuelle fullmakter ble 
registrert: 
- Oppmøtte: 35 hytter 
- 1 fullmakt mottatt i møte, samt 1 mottatt før påske. 

1. Godkjenning av innkalling og dagsorden: 
Godkjent ved akklamasjon. 

2. Valg av møteleder, referent, tellekorps og 2 protokollunderskrivere. 
Alle Roller ble godkjent ved akklamasjon: 
- Møteleder: Ivar Wagle 
- Referent: Per-Eirik L. Slagsvold 
- Tellekorps og Protokollunderskrivere: 

Ingvild Melvær Hanssen (hytte 50) + Kai Soot (110) 

3. Godkjenne årsberetning 2022: 
• Innspill/Kommentarer vedr. Vann kom under møte: 

o Vannpost på toppen av Jon Gunleiksrudsvei(Fjellveien) (mellom hyttene 
36 og 38) må repareres da håndtak er knekt. Jon Haglund meldte inn 
dette og vil også være behjelpelig med å reparere den og sender 
eventuelle utlegg til styret deretter. 

o Vannpumpe i Oddvar Doblougsvei (Vestlia) funger mht mengde vann, 
men det er fortsatt urent med gule partikler ifølge Torbjørn Rognstad etter 
test i påsken. Styret må vurdere hva som skal gjøres med denne pumpen 
for forbedring eller alternativt flytte den. 

Ellers ingen kommentarer og årsberetning ble godkjent ved akklamasjon. 

4. Godkjenne regnskap og revisors beretning for 2022: 



- Jan Erik Dahlen informerte om at vi har ca. 13.000, - utestående i kontingent for 
2022 som ble sendt ut først i desember 2022. 

- Jan Erik Dahlen informerte om at vi for i år har fått inn ca. 3000,- i løypebidrag 
igjennom VIPPS etter utsendelse ave-post om bidrag til hytter utenom velet. 

- Det var noe informasjon om egen konto avsatt til utbedringer av Østlia (Hans 
Storhaugs vei), Vestlia (Oddvar Doblougs vei) og Fjellveien (Jon Gunleiksruds vei) 
(ifm. framtidig avhending til Veilaget). Det ble informert om at prosjektet ikke kan 
ansees som ferdig. Dette vet vi når vårløsningen er over og det er avholdt befaring 
med Veilaget. Det ble opplyst om at evt. overskytende beløp vil tilbakebetales til de 
andelseiere/oppsittere det gjelder. 

- Det var noe informasjon rundt utbedring av løypetraseen der den krysser 
Gråsjøveien ved myra. Det ble brukt penger på nytt rør-løp og oppbygging av 
masser utført av Per Gunnar Rønningen. 

Regnskap og revisjonsberetning for 2022 ble godkjent ved akklamasjon. 

5. Forslag til vedtektstilføyelse: 
Det var diskusjon om prinsippene rundt at; på den ene siden har Velstyret egentlig 
ikke har noen formell rolle i forhold til veilaget og på den andre siden er det intet som 
hindrer Velforeningen å snakke med folk i veilaget i vår interesse. 
Etter en kort diskusjon ble de foreslått at vi legger lokk på videre diskusjon og 
stemmer over forslaget, slik det står fremlagt i årsmøtepapirene: 
Endringer av vedtekter krever 2/3 flertall. 
Vedtatt ved stemming (håndsopprekning) 

o Det var 32 stemmer for og 1 stemme mot. Det var ingen som stemte blankt. 
o De manglende stemmene skyltes at 2 allerede hadde forlatt årsmøtet (på 

dette tidspunkt). 

6. Fastsetting av kontingent 2023: 
- Det ble opplyst om at forslaget bygger på at budsjettet skal gå i balanse 

Forslaget ble vedtatt ved akklamasjon uten noen diskusjon. 

7. Godkjenning av budsjett for 2023: 
- Informasjon gitt av styret som gjelder budsjettert sum for oppgradering veiene, samt 

noen utgifter for ved og ev. utstyr til Rudshytta. 
- Det kom ingen kommentarer ellers fra årsmøtedeltagerne. 

Godkjent ved akklamasjon. 

8. Valg: 
- Morten Henry Kleven presenterte Valgkomiteens innstilling og benyttet anledningen 

til å takke det sittende og avtroppende styret for innsatsen. 
- Kjetil Rødne (hytte 12) innstilt som ny leder, og han presenterte seg kort i møte. 
- Det kom også en generell kommentar om at vi må passe på at ikke for mange 

styremedlemmer går av samtidig, dette for å sikre kontinuitet. Valgkomiteen tar med 
seg dett til neste års valg. 



Valgkomiteens innstilling til nytt styre ble godkjent ved akklamasjon, og nytt styre for 
2023 blir: 

Leder: 
Nestleder: 
Kasserer: 
Styremedlemmer: 

Varamedlemmer: 

Revisorer: 

Valgkomite: 

Eventuelt/ Informasjon 

Kjetil Rødne, hytte nr. 12, velges for to år 
Sigbjørn Solvin, hytte nr.74, velges for to år 
Jan Erik Dahlen, hytte nr. 102, ikke på valg 
Hanne Fosby, hytte nr. 70, velges for to år 
Ivar Wagle, hytte nr. 24 velges for to år 

Kristian Aasbrenn, hytte nr.64, velges for to år 
Per-Eirik Lillerud Slagsvold, hytte nr. 117, velges for ett år 

Ola Sæhlie hytte nr.108, ikke på valg 
Hans Erik Fosby, hytte nr. 4, ikke på valg 
Morten Henry Kleven, hytte nr 5, velges for to år 
Kai Viggo Stenersen, hytte nr. 62, ikke på valg 

- Det ble opplyst om at styret har kjørt i gang en forsøksordning om å kjøre løype opp 
til grensen til Rendalen kommune fra Gråsjøen, slik at det blir lettere å gå opp mot 
Gluggen og eventuelt videre innover fjellet eller rundt Gråhøgda. Styret vil gjenta 
dette for neste år i vinterferie og påske, også eventuelt fra Rudshytta til Rendalen 
grense på bakside av Gråhøgda, hvis vi stadig ikke får tillatelse til å kjøre løype helt 
rundt av grunneier i Rendalen. 

- Det ble opplyst om at Sigbjørn Solvin vil ta initiativ til dugnad med rydding av 
løypetraseen av Uværsløypa til Rudshytta. Dette vil skje i tiden Juli-august. Nærmere 
info kommer. 

- Det ble opplyst om at det er kommet inn forslag om å få satt opp varsel-skilt i 
Gråsjøveien der løypene krysser. Styret vil se på dette og eventuelt også annen 
skilting i løypene. 

- Velet fåtte-post før påske fra Stor-Elvdal Jeger og Fiskeforening avd. Atna om at 
båter liggende ved Gråsjøen må merkes med navn innen 24.juni 2023. De vil 
utarbeide registrering iht. Jordskiftedommen i 2020. Båter som ikke blir merket vil bli 
fjernet! 

- Det har kommet klager til styret vedr. bruk av aggregater. Styret minner om at 
aggregater skal bygges inn for å gi minst mulig sjenanse for hyttenaboer. 

- Det kom verbale innspill på bruk av drone i hyttefeltet, der dronen hang over folk og 
hytter. Flere mente dette føltes invaderende og det ble også sagt at dette er ulovlig. 




